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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora terméskiesésit okoz a parlagfű a kukorica és napraforgó ültetvényekben?"
címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kultúrnövényekkel benőtt területek közül a kukorica és a napraforgó esetében legnehezebb
a védekezés a parlagfűvel szemben . Sem a mechanikus, sem az eddig használt vegyszeres
védekezés nem nevezhető kellően hatékonynak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Készült-e felmérés arra vonatkozóan, hogy mekkora terméskiesést okoz a parlagfű a kukorica
és napraforgó ültetvényekben?

Milyenveszélyeket hordoz a parlagfű pollenjének és magjának a vetőmagba kerülése?

Ismeretes-e olyan vegyszeres védekezés, amelynek segítségével a kukorica és a napraforgó
ültetvényeken is hatékonyan lehet fellépni a parlagfűvel szemben?

Milyen költségvonzata van egy ilyen vegyszer használatának?

Miniszter Úr kívánja-e előmozdítani a parlagfű elleni küzdelmet egy ilyen hatékonyabb
módszer terjesztésével, akár a gazdáknak juttatott támogatás útján is?'

Várom Miniszter úr válaszát!
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